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Zápisnica č. 25/2022  
z 22. zasadnutia Rady pre vnútorné overovanie kvality UPJŠ v Košiciach, 

 27.4.2023, Rektorát UPJŠ v Košiciach  
 
 

Prítomní členovia RVK UPJŠ:  

MAREKOVÁ, Mária, prof. Ing., CSc.; SEMANIŠIN, Gabriel, prof. RNDr., PhD.; BUJŇÁKOVÁ, Mária, prof. 
h. c. doc. JUDr., CSc.; DURÁNIK, Martin (online); GAJDOŠOVÁ, Beata, doc. PhDr., PhD.; GBÚR, Ján, 
prof., PhDr., CSc.; HUČKOVÁ, Miriama; JÁNOŠÍK, Jakub, MDDr. MPH, MBA (online); JELEŇOVÁ, Iveta, 
doc. Mgr., PhD.; MIŠKECH FRIČOVÁ, Veronika; RIDZOŇ, Matúš, Mgr. 

 

V čase hlasovania za bod programu 5., 6. a 7. bolo prítomných 8 členov RVK UPJŠ. 

 

Neprítomní členovia RVK UPJŠ: 

KOVÁČ, Ľubomír, prof. RNDr., CSc.; JEŠKOVÁ, Zuzana, doc., RNDr., PhD.; ŽUĽOVÁ, Jana, doc. JUDr., 
PhD. 

 

Hostia: 

ANDREÁNSKY, Eugen, prof. PhDr., PhD.; BORZA, Peter, doc. ThDr., PhD.; EŠTOK, Gabriel, doc., Mgr., 
PhD.; GBÚROVÁ, Marcela, Dr. h. c. prof., PhDr., CSc.; LICHNER, Vladimír, doc. Mgr., PhD.; ORSÁGOVÁ 
KRÁLOVÁ, Zuzana, RNDr., PhD.; ŽIAKOVÁ, Eva, prof. Ing., CSc. 
 
Program: 

1. Schválenie programu zasadnutia   
2. Schválenie zápisnice zo zasadnutia 16.3.2023 a kontrola uznesení 
3. Monitorovanie kvality študijných programov v odbore sociálna práca a politické vedy na 

Filozofickej fakulte UPJŠ v Košiciach 
4. Vyhodnotenie dotazníkového prieskumu spokojnosti študentov na UPJŠ a prieskumu SAAVŠ 

„Akademická štvrťhodinka“ na Filozofickej fakulte UPJŠ v Košiciach 
5. Schválenie návrhu predsedníčky RVK UPJŠ na predsedu/predsedníčku Panelu pre 

spoločenskovedné a humanitné študijné programy 
6. Návrh na úpravu študijného programu šport a rekreácia na Ústave telesnej výchovy a športu 

UPJŠ v Košiciach  
7. Prerokovanie Rozhodnutia rektora č. 6/2023 k certifikovaným interdisciplinárnym kurzom na 

UPJŠ v Košiciach 
8. Rôzne 

 

1 Schválenie programu zasadnutia 
 
Program zasadnutia nebol nikým pripomienkovaný a bol schválený v navrhnutej forme.  
 
2 Schválenie Zápisnice zo zasadnutia 16.3.2023 a kontrola plnenia uznesení 
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Zápisnica z 21. zasadnutia, ktoré sa konalo 16.3.2023, bola overená overovateľkou, doc. Janou Žuľovou. 
Po overení zápisnice boli do Kancelárie pre riadenie vnútorného systému kvality (KaVSK) doručené 
pripomienky formálneho charakteru, ktoré boli zapracované do finálnej verzie zápisnice. Zápisnica bola 
následne zverejnená na webovom sídle UPJŠ v časti Vnútorný systém zabezpečovania a overovania 
kvality, v univerzitnom Repozitári dokumentov a tiež v MS Teams - tím UNI RVK UPJŠ. 
 
Zápisnica bola schválená všetkými prítomnými členmi RVK UPJŠ. 
 
Kontrola plnenia uznesení: 
 
Všetky prijaté uznesenia boli splnené. 

3 Monitorovanie kvality študijných programov v odbore sociálna práca a politické vedy na 
Filozofickej fakulte UPJŠ v Košiciach.  
 
Študijné programy v odbore sociálna práca na Filozofickej fakulte UPJŠ predstavila prof. Eva Žiaková. 
 
3.1a Zabezpečenie personálnej kontinuity – aktuálny stav 
AR 2022/2023, AR 2023/2024 
OZŠP:  
• prof. PhDr. Eva Žiaková, CSc. (Mgr. a PhD. študijné programy, denná a externá forma) 
• doc. Mgr. Soňa Lovašová, PhD. (Bc. študijné programy, denná a externá forma) 
OZPP: 
• prof. PhDr. Eva Žiaková, CSc., doc. Mgr. Soňa Lovašová, PhD., doc. Mgr. Vladimír Lichner, PhD.,  

doc. PhDr. Katarína Šiňanská, PhD., doc. JUDr. Mgr. Dušan Šlosár, PhD. 
ROHIK: 
• prof. PhDr. Eva Žiaková, CSc., prof. PhDr. Ladislav Lovaš, CSc., doc. Mgr. Soňa Lovašová, PhD., 

doc. Mgr. Vladimír Lichner, PhD., doc. PhDr. Katarína Šiňanská, PhD. 
 
3.2a Zabezpečenie personálnej kontinuity 
doc. Mgr. Soňa Lovašová, PhD. 
odovzdaný inauguračný spis, Trnavská univerzita v Trnave, Fakulta zdravotníctva a sociálnej práce, 
otvorenie inauguračného konania: september 2023 (predpoklad) 
doc. Mgr. Vladimír Lichner, PhD.  
predpoklad začatia inauguračného konania v roku 2026 (UPJŠ) 
 
3.3a Zhodnotenie úspešnosti štúdia a ŠZS 
• viacfaktorový náhľad na problematiku úspešnosti – nie iba ako pomer prijatých uchádzačov a následne 

absolventov 
• počas štúdia prirodzeným javom zanechanie / vylúčenie pre nesplnenie podmienok / opakovanie ŠZS 
• zachovávanie úrovne požiadaviek pre absolvovanie jednotlivých predmetov aj napriek dočasnému 

poklesu záujemcov (stabilizácia od ak. roka 2020/2021) 
 
Zhodnotenie úspešnosti štúdia a ŠZS – analýza počtu zapísaných a ukončených študentov 
DENNÍ ŠTUDENTI 
Počet zapísaných (1. Bc. / 1. Mgr.) – ukončených (zanechaných, vylúčených) v danom roku (celkovo) – 
počet absolventov (Bc. / Mgr.) 
• 2019/2020: 52 (7 / 6) – 5 – 25 (12 / 13) 
• 2020/2021: 58 (24 / 13) – 11 – 17 (10 / 7) 
• 2021/2022: 66 (27 / 11) – 11 – 14 (3 / 11) 
Zhodnotenie úspešnosti štúdia a ŠZS – analýza počtu zapísaných a ukončených študentov 
EXTERNÍ ŠTUDENTI 
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Počet zapísaných (1. Bc. / 1. Mgr.) – ukončených (zanechaných, vylúčených) v danom roku (celkovo) – 
počet absolventov (Bc. / Mgr.) 
• 2019/2020: 12 (3 / 4) – 3 – 4 (0 / 4) 
• 2020/2021: 12 (4 / 3) – 3 – 3 (0 / 3) 
• 2021/2022: 24 (7 / 11) – 6 – 3 (0 / 3) 
 
3.4a Zhodnotenie silných a slabých stránok študijného programu Sociálna práca 
 
Silné stránky: 3 piliere vzdelávania v odbore Sociálna práca 
• 1. prepojenie vedeckých poznatkov na vzdelávanie v odbore – grantové a iné výskumné aktivity 

pracovníkov katedry sa priamo premietajú do obsahu vzdelávania (napr. problematika rizikového 
správania a iných sociálne nežiadúcich javov, klientske násilie, zmysel života v pomáhajúcich 
profesiách, starostlivosť o seba, socioonkológia) 

• 2. osobnostná príprava študentov, budúcich sociálnych pracovníkov – výcvikové predmety, zapájanie 
interaktívnych a praktických foriem vzdelávania (napr. dobrovoľníctvo, zbierky, workshopy) 

• 3. praktické vzdelávanie – prepojenie so zariadeniami na výkon odbornej praxe (napr. Linka detskej 
dôvery, K13, základné a špecializované sociálne poradenstvo) 

 
Slabé stránky 
• poddimenzovanosť personálnej matice 
• vysoká pedagogická záťaž na zamestnanca 
• odkázanosť na externé prostredie (nutnosť zabezpečenia výučby v súvislosti s multidisciplinaritou 

odboru)  
 
3.5a Stanovisko k získavaniu spätnej väzby 
• silná podpora získavania spätnej väzby z pozície pracoviska, OZŠP, OZPP, ako i ostatných 

vyučujúcich 
• nízky záujem zo strany študentov 
• viacero samostatných zberov spätných väzieb na celoslovenskej (AA SR), univerzitnej, fakultnej i 

katedrovej úrovni 
• najefektívnejšia spätná väzba, najviac vyplnených – zber FF – analýza na úroveň jednotlivca 

(vyučujúceho) 
 
Opatrenia: 
• každý jednotlivec oboznámený s výsledkami, individuálna analýza a opatrenia 
• problémy spôsobené nejednotnými kritériami pre absolvovanie jednotlivých predmetov, nedostatočné 

informovanie o podmienkach – odstránené už v procese zosúlaďovania ŠP 
• od poslednej komplexnej akreditácie aj kvôli výsledkom SV – výmena personálnej matice (odchod 5 

zamestnancov /1 prof., 1 doc., 3 odb. asistenti) 
 
Študijné programy v odbore politické vedy na Filozofickej fakulte UPJŠ predstavil doc. Gabriel Eštok. 
 
3.1b Zabezpečenie personálnej kontinuity – aktuálny stav 
OZŠP:  
• Dr.h.c. prof. PhDr. Marcela Gbúrová, CSc. (Bc., Mgr. a PhD. študijné programy, denná a externá 

forma, ROHIK) 
OZPP: 
• doc. Mgr. Peter Juza, CSc., PhD. (63) (Bc. študijný program, denná a externá forma) 
• prof. PhDr. Ján Liďák, CSc. (70), (Mgr. a PhD. študijné programy, denná a externá forma, ROHIK) 
• doc. PhDr. Daniel Dobiaš, PhD. (51) (Bc., Mgr. a PhD. študijné programy, denná a externá forma, 

ROHIK) 
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• doc. PhDr. Jana Šutajová, PhD. (44) (Bc., Mgr. a PhD. študijné programy, denná a externá forma, 
ROHIK) 

• doc. Mgr. Gabriel Eštok, PhD. (38) (Bc., Mgr. a PhD. študijné programy, denná a externá forma, 
ROHIK) 

 
3.2b Zhodnotenie úspešnosti štúdia  
 

Prijatí študenti v AR 2022/2023 

Skratka Popis Uchádzači Prijatí Zapísaní 

PLb politológia 108 98 46 

PLbex politológia 4 0 0 

PLm politológia 16 13 13 

PLmex politológia 2 0 0 

PLd politológia 2 (KPo), 3 (ÚPV) 2 (KPo), 2 (ÚPV) 1 (KPo), 2 (ÚPV) 

 
 

Počty študentov (Bc.) Počty študentov (Mgr.) 
Počty študentov 
v jednotlivých ročníkoch (PhD.) 

Bc. (denná forma) Mgr. (denná forma) PhD. (denná forma) (KPo + ÚPV) 

1. ročník 41 1. ročník 13 1. ročník 1+2 

2. ročník 30 2. ročník 3 2. ročník 2+2 

3. ročník 33 Mgr. (externá forma) 3. ročník 2+3 

Bc. (externá forma) 1. ročník 0 PhD. (externá forma) (KPo + ÚPV) 

1. ročník 0 2. ročník 2 1. ročník 0 

2. ročník 0 3. ročník 0 2. ročník 0 

3. ročník 3   3. ročník 0 

4. ročník 1   4. ročník 2+1 

 
Zhodnotenie štátnych záverečných skúšok 
 

Štátne skúšky v AR 2021/2022 

Skratka Popis 
Počet 
prihlásených 

Úspešní Neúspešní 

PLb politológia (jún) 10 8 2 (2x obhajoba BP, 1x predmet) 

PLb politológia (august)   1 1 0 

PLbex politológia (jún) 1 1 0 

PLMsb 
politológia/masmediálne 
štúdiá (jún) 

1 0 1 (obhajoba BP) 

PLMsb 
politológia/masmediálne 
štúdiá (august) 

1 1 0 

MVb 
medzinárodné vzťahy 
(jún) 

9 9  0 

PLm politológia (jún) 10  8 2 (1x obhajoba DP, 1x predmet) 
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PLm politológia (august) 4 3 1 (1x obhajoba DP, 1x predmet) 

PLd (KPo)  politológia (august) 3  3 0 

PLd (SAV) politológia (august)  2 1 1 

 
3.3b Zhodnotenie silných a slabých stránok študijných programov  
Silné stránky: 
• všetky stupne štúdia a HaI; 
• nárast záujmu a počtu študentov na Bc. a Mgr.; 
• uplatniteľnosť absolventov; 
• spokojnosť študentov s výučbou; 
• moduly v ŠP (možnosť pre študenta vybrať si špecializáciu v rámci ŠP); 
• etablované pracovisko v stredoeurópskom priestore. 

Slabé stránky: 
• vysoká pracovná záťaž učiteľov vzhľadom na štandardnú pracovnú kapacitu; 
• nižší záujem o štúdium na PhD.; 
• udržateľnosť personálneho zabezpečenia z hľadiska vekovej štruktúry. 
 
3.4b Stanovisko k získavaniu spätnej väzby  
Spätná väzba študentov na výučbu predmetov v ZS 2022/23 (dotazník v AIS) 
• celkový počet odovzdaných dotazníkov: 16 
• zloženie súboru podľa stupňa štúdia: 14 dotazníkov k predmetom z bakalárskeho stupňa a 2 dotazníky 

k predmetom z magisterského stupňa 
• hodnotených bolo 11 vyučujúcich – z toho 4 denní doktorandi, 7 zamestnancov 

Spätná väzba študentov na výučbu predmetov v ZS 2022/23 (dotazník pripravený FF UPJŠ) 
• celkový počet odovzdaných dotazníkov: 67 

• zloženie súboru podľa stupňa štúdia: 49 študentov bakalárskeho stupňa, 14 študentov magisterského 

stupňa a 4 študenti tento údaj neuviedol 

• hodnotených bolo 12 vyučujúcich – z toho 4 denní doktorandi, 8 zamestnancov 

Spätná väzba študentov končiacich Mgr. v AR 2021/22 (dotazník pripravený FF UPJŠ) 
• 7,58% študentov by uvítalo rozšírenie výberu predmetov 

• vyzdvihli prístup konkrétnych vyučujúcich 

 

Diskusiu otvorila prof. Mária Mareková otázkou ohľadom nízkeho počtu uchádzačov na študijný program 

sociálna práca. Prof.  Eva Žiaková odpovedala, že problém sa začal s otvorením súkromnej vysokej školy, 

ktorá tento odbor ponúka tiež a ktorá im odlákala študentov s vidinou ľahšieho štúdia. 

Prof. Gabriel Semanišin nastolil otázku uzavretosti pracovísk, kedy sa študenti identifikujú s katedrou 

a nie univerzitou. Prof. Žiaková za sociálnu prácu vysvetlila, že sú otvorení spolupráci s odborníkmi 

naprieč fakultami ako aj spolupráci s externým odborníkmi, no vytvorenie spolupráce medzi fakultami 

zatiaľ nebolo úspešné. Za politické vedy reagovala prof. Marcela Gbúrová, ktorá vidí otvorenosť katedry 

v mnohých spoluprácach na projektoch či konferenciách a vyzdvihla fakt, že samotné koncipovanie 

celého študijného programu politológia bolo pripravené podľa programu v západnej Európe. Pulikačné 

možnosti ohodnotili doc. Gabriel Eštok a doc. Vladimír Lichner, ktorí vidia problém v malom počte 

časopisov indexovaných v Scopuse, pričom aj celosvetovo je v ich odboroch nížší počet časopisov, ktoré 

sú pre nich vhodné na publikovanie. Prog. Gabriel Smanišin to nevidí ako problém, odporúča len zmenu 

pohľadu publikovania výsledkov z regionálneho na globálny. Veronika Miškech Fričová sa dotazovala na 

personálne zabezpečenie, či motivujú svojich študentov, aby ostávali ďalej na katedre aj na PhD. štúdiu. 



6 
 

Jej otázky ďalej smerovali na zástupcov sociálnej práce k praxi študentov počas štúdia, popularizáciu 

sociálnej práce a prácu s Rómskou komunitou. Prof. Eva Žiaková odpovedala, že nemá pocit, že študenti 

majú málo praxe, nakoľko študenti 1. ročníka Bc. absolvujú 60 hodín paxe,  2. ročníka Bc. 90 hodín praxe 

a v 1. ročníku Mgr. majú predmet špecializovaná odborná prax 90 hodín. Katedra má odborníčku na 

Rómsku komunitu a spolupracujú aj so splnomocnencom. Popularizácia je na oboch odboroch 

považovaná za nevyhnutnú a podporovanú, pričom aj politológia aj sociálna práca je moderne a aktívne 

prezentovaná na sociálnych sieťach. K otázke praxe sa vyjadrila aj prof. Gbúrová, ktorá konštatovala, že 

aj politológia má množstvo praxe a popularizačných aktivít s mnohými výstupmi v médiách, čo bolo 

ocenené aj Cenou rektora. Na oboch odboroch motivujú najlepších študentov, aby pokračovali v PhD. 

štúdiu. Vytvorenie nových pracovných miest nie je aktuálne možné vzhľadom na rozpočet. Martin Duránik 

vyzdvihol prácu so študentami z Rád študijných programov. Prof. Gbúrová vidí otvorený problém 

v zaradení predmetných študijných programov na FVS a FF pod jeden študijný odbor politické vedy. 

V budúcnosti verí, že sa budú vytvorené samostatné študijné odbory. V závere prof. Gabriel Semanišin 

odporúčal zvýšiť spoluprácu s fakultami UPJŠ, aby napríklad právnické predmety boli zabezpečované 

Právnickou fakultou UPJŠ.  

Prof. Mária Mareková diskusiu uzavrela, poďakovaním prezentujúcim za aktívny a otvorený prístup a 

popriala im mnoho kvalitných uchádzačov o štúdium.  

4 Vyhodnotenie dotazníkového prieskumu spokojnosti študentov na UPJŠ a prieskumu SAAVŠ 
„Akademická štvrťhodinka“ na Filozofickej fakulte UPJŠ v Košiciach.  
 
Prodekan pre vzdelávanie na FF UPJŠ, prof. Eugen Andreánsky, zreferoval výsledky dotazníkového 
prieskumu hodnotenia výučbového procesu na Filozofickej fakulte. 
 
4.1 Prieskum spokojnosti študentov za daný AR sa uskutočnil vždy na začiatku nasledovného AR, 
preto sa ho nezúčastňovali študenti prvého ročníka bakalárskeho stupňa štúdia. 
 
Počet hodnotiacich študentov 

  AR 2019/2020 AR 2020/2021 AR 2021/2022 

Bc. 55  (13,0 %) 58  (11,7 %) 58  (10,0 %) 

Mgr.  11  (3,4 %) 29  (9,9 %) 33  (9,3 %) 

PhD. 3  (3,3 %) 4  (6,3 %) 7  (8,3 %) 

DPŠ 0 0 1  (5,3 %) 

 Spolu 69  (7,9 %) 91  (10,2 %) 99  (9,4 %) 

  
Detailné výsledky prieskumu spokojnosti študentov FF UPJŠ sú k dispozícii tu. 
 
Závery a navrhované opatrenia 
• Výsledky prieskumu sú veľmi málo reprezentatívne vzhľadom na nízku účasť na prieskume 

(najviac 10,2 % z celkového počtu študentov (po odrátaní 1. roč. Bc.) v AR 2020/21). 
• Študenti Bc. štúdia (2. a 3. roč.) boli v hodnotení aktívnejší a taktiež hodnotili jednotlivé otázky v 

priemere lepšími známkami ako študenti Mgr., PhD. a DPŠ štúdia. 
• Najlepšie boli hodnotené otázky zaradené v blokoch 1. Organizácia výučby - spokojnosť s 

vybranými charakteristikami výučbového procesu  a 3. Pracovné prostredie. 
• Najhoršie boli hodnotené otázky v bloku 2. Informovanosť o dianí na fakulte a podmienky 

vzdelávania. 
• Slovné hodnotenia poskytlo len veľmi málo respondentov (ani nie polovica). 

https://intranet.upjs.sk/op/op.Public.php?documentid=8400
https://intranet.upjs.sk/op/op.Public.php?documentid=8400


7 
 

• Základným cieľom je zatraktívniť dotazník spokojnosti so štúdiom, hlavne u študentov Mgr. 
stupňa štúdia, prípadne ho tiež za týmto účelom modifikovať. 

 
4.2 Výsledky prieskumu Slovenskej akreditačnej agentúry pre VŠ – Akademická štvrťhodinka 
Prieskum názorov vysokoškolských študentov Akademická štvrťhodinka bol organizovaný SAAVŠ, 
prebehol v období od 3.5. až 31. 5. 2021 na všetkých slovenských VŠ a bol určený študentom 1. a 2. 
stupňa štúdia. 
 
Detailné výsledky prieskumu Akademická štvrťhodinka pre FF UPJŠ sú k dispozícii tu. 
 
Závery a navrhované opatrenia 
• Výsledky prieskumu prostredníctvom dotazníka Akademická štvrťhodinka sú do určitej miery 

reprezentatívne, pretože sa ho zúčastnilo 22,4 % študentov Bc. a Mgr. štúdia na FF UPJŠ v 
Košiciach – zaradil sa tak k najúspešnejším a najkomplexnejším dotazníkom spätnej väzby, ktoré 
boli na FF UPJŠ realizované.  

• Výsledky hodnotenia naznačujú, že FF UPJŠ nepatrí v kontexte UPJŠ, ako aj ostatných vysokých 
škôl a špeciálne filozofických fakúlt k zle hodnoteným fakultám. 

• Nadpriemerne bola pri FF UPJŠ hodnotená organizácia výučby ako aj kvalita učiteľov a výučby, 
vrátane hodnotenia študijných výsledkov. 

• Pozornosť je potrebné zamerať na odstránenie rezerv, ktoré sa objavili v hodnotení propagácie 
štúdia, budovania študentskej komunity a zapojenia študentov do chodu fakulty. 

 
Diskusia sa zamerala na otázky členov RVK, ktoré smerovali k negatívnejším výsledkom hodnotenia 
informovanosti študentov a zapájania študentov do tvorby kurikula a obsahu predmetov. Prodekan, doc. 
Andreánsky vysvetlil, že na fakulte prebiehajú stretnutia pre prvákov, no aj napriek tomu sa informovanosť 
javí ako nedostatočná. Prof. Gbúr sa vyjadril, že v čase jeho pôsobenia na FF UPJŠ ako dekana sa 
uskutočňovali intenzívne informačné stretnutia prvákov aj v rámci katedier. Na fakulte si preto nastavia 
procesy tak, aby inforovanosť prvákov bola lepšia. Prodekan doc. Borza vyzdvihol zriadenie Študentskej 
rady kvality FF UPJŠ, ktorú tvoria študenti z Rád študijných programov a študentská časť AS FF UPJŠ. 
Aj táto Rada podporuje študentov k tomu, aby sa nebáli vyjadriť svoj názor a naučili sa, že ich hlas je 
vypočutý a že aj oni môžu ovplyvniť dianie na fakute. Diskutovalo sa tiež o nezastupiteľnej úlohe 
študijných poradcov, nakoľko výsledky prieskumov ukazujú, že študijný poradcovia nenapĺňajú 
študentské predstavy. Doc. Ivete Jeleňovej chýbala v prezentácii reflexia na slovné hodnotenia študentov 
a otvorila otázku podpory aklimatizácie prvákov na fakulte pri prestupe zo stredoškolského prostredia na 
vysokú školu. Prodekan Andreánsky vidí spomenutú aklimatizáciu ako technický problém, ktorý je ťažko 
zovšeobecniť a riešiť za celú fakultu. Dodal, že s výsledkami dotazníkového prieskumu spokojnosti 
študentov sú oboznámené všetky úrovne vedenia fakulty a budú riešiť aj otázku aklimatizácie. 
Problematiku podpory študentov otvorili Veronika Miškech Fričová a Matúš Ridzoň, ktorí odporúčali 
zlepšiť podporné mechanizmy pre študentov na fakulte aj v nadväznosti na výsledky priekumu. Prof. 
Gabriel Semanišin členov RVK oboznámil s plánom zaviesť na UPJŠ Ombudsmanský úrad. Z úrovne 
univerzity sa tak nastaví proces zaručenia anonymity, ochrany ale aj mediácie a pomoci študentom a 
zamestnancom v celom procese podania podnetu. Martin Duránik odporúča, aby aj navonok bola RVK 
UPJŠ prezentovaná ako orgán, ktorý sa dotazníkmi zaoberá a rieši ich, aby študenti videli zmysel v ich 
vypĺňaní. V závere diskusie sa nastolila otázka umelej inteligencie, ku ktorej prodekan, doc. Peter Borza 
dodal, že dôležité bude správne smerovanie študentov, aby bola umelá inteligencia využívaná, nie 
zneužívaná. 
Pani predsedníčka RVK UPJŠ obom prodekanom poďakovala za konštruktívnu diskusiu. 
 
5 Schválenie návrhu predsedníčky RVK UPJŠ na predsedu/predsedníčku Panelu pre 
spoločenskovedné a humanitné študijné programy.  
 
Predsedníčka RVK UPJŠ, prof. Mária Mareková, navrhla za predsedníčku Panelu pre 
spoločenskovedné a humanitné študijné programy doc. JUDr. Janu Žuľovú, PhD.   

https://intranet.upjs.sk/op/op.Public.php?documentid=8400
https://intranet.upjs.sk/op/op.Public.php?documentid=8400
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Uznesenie č. 25/01 
 
RVK UPJŠ schválila za predsedníčku Panelu pre spoločenskovedné a humanitné študijné programy 
RVK UPJŠ doc. JUDr. Janu Žuľovú, PhD.   

 
Výsledok hlasovania: 
Počet oprávnených členov RVK UPJŠ: 14 
Počet prítomných: 8 Počet hlasov za: 8 Počet hlasov proti:  0 Zdržali sa: 0 
 
6 Návrh na úpravu študijného programu šport a rekreácia na Ústave telesnej výchovy a športu 
UPJŠ v Košiciach.  
 
V mene Panelu pre lekárske a prírodovedné študijné programy (Panel SaH) predniesla návrh na úpravu 
študijného programu šport a rekreácia (I. stupeň, denná forma štúdia ) na ÚTVaŠ UPJŠ dr. Zuzana 
Orságová Králová. Riaditeľka ÚTVaŠ, dr. Alena Buková, požiadala RVK UPJŠ o schválenie úpravy v 
rozsahu zmeny zabezpečovania predmetu Psychológia zdravia od AR 2023/2024, ktorý viedla doc. Beáta 
Gajdošová z Katedry pedagogickej psychológie a psychológie zdravia, FF UPJŠ. Riaditeľka ÚTVaŠ 
navrhuje, aby bol daný predmet realizovaný na ÚTVaŠ a výučbu zabezpečovala doc. K. Zusková, ktorá 
má na tento predmet kvalifikáciu. Panel pre SaH po overení návrhu odporúča členom RVK UPJŠ 
schválenie navrhnutých úprav. 
 

Uznesenie č. 25/02 
 
RVK UPJŠ schvaľuje úpravu študijného programu šport a rekreácia na ÚTVaŠ UPJŠ. 

 
Výsledok hlasovania: 
Počet oprávnených členov RVK UPJŠ: 14 
Počet prítomných: 8 Počet hlasov za: 8 Počet hlasov proti:  0 Zdržali sa: 0 
 
7 Prerokovanie Rozhodnutia rektora č. 6/2023 k certifikovaným interdisciplinárnym kurzom na 
UPJŠ v Košiciach.  
 
Prof. Gabriel Semanišin predstavil členom RVK UPJŠ Rozhodnutie rektora č. 6/2023 k certifikovaným 
interdisciplinárnym kurzom (ďalej len "CIK"), ktoré sú uskutočňované na UPJŠ v Košiciach v súlade s 
dlhodobým zámerom univerzity. Realizáciou CIK sa využíva potenciál študijných programov 
akreditovaných na UPJŠ, pričom sa študentom ponúka možnosť vzdelávať sa nad rámec vlastného 
odboru, posilňovať špecifické kompetencie, čím sa zvyšuje šanca ich uplatnenia na trhu práce. 
Prerokovávané Rozhodnutie rektora č. 6/2023 vo vzťahu k RVK UPJŠ upravuje nasledovné: 
1. Návrh na vytvorenie kurzu ako jedinečného súboru predmetov predkladá Rade pre vnútorné 

overovanie kvality (ďalej len „RVK“) osoba zodpovedná za certifikovaný interdisciplinárny kurz, ktorou 
je vysokoškolský učiteľ na funkčnom mieste docenta alebo profesora a ktorá zodpovedá za kvalitu 
kurzu. 

2. Kurz je možné uskutočňovať na základe odporúčania RVK a po splnení všetkých ďalších podmienok 
definovaných VSK. 

3. Osoba zodpovedná za certifikovaný interdisciplinárny kurz je povinná raz za tri roky predložiť RVK 
hodnotiacu správu, v ktorej sa vyjadrí k uskutočňovaniu kurzu a navrhne jeho pokračovanie, zrušenie 
alebo inováciu. 

 
Uznesenie č. 25/03 
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RVK UPJŠ prerokovala predložené Rozhodnutie rektora č. 6/2023 k certifikovaným interdisciplinárnym 
kurzom a berie ho na vedomie.  

 
Výsledok hlasovania: 
Počet oprávnených členov RVK UPJŠ: 14 
Počet prítomných: 8 Počet hlasov za: 8 Počet hlasov proti:  0 Zdržali sa: 0 
 
 
8 Rôzne 
 
• Na najbližšie zasadnutie RVK UPJŠ, ktoré sa uskutoční 18.5.2023, bude prizvané vedenie Lekárskej 

fakulty UPJŠ k monitorovaniu kvality v študijnom odbore všeobecné lekárstvo a k monitorovaniu 

spätnej väzby a vedenie Právnickej fakulty UPJŠ k monitorovaniu spätnej väzby. 

 
 
 
Zapísala: RNDr. Zuzana Orságová Králová, PhD.   prof. Ing. Mária Mareková, CSc., v. r. 
Dňa 27.4.2023                            predsedníčka RVK UPJŠ 
 
 
 
Za overovateľku Zápisnice bola v súlade s Rokovacím poriadkom RVK UPJŠ určená prof. Ing. Mária 
Mareková, CSc.                          
 
 

prof. Ing. Mária Mareková, CSc.                       
                            overovateľka 
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